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R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 3901 din 30.05.2014 

 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 30 mai 2014, ora 1200 

 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 11 consilieri 

si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită. Lipseste domnul consilier, Tulbure Constantin, iar un mandat 

de consilier local este vacant, ca urmare a demisiei domnului consilier, Zaharia Petru. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerica, primarul comunei Rebricea şi 

domnul Zaharia Petrea, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care ulterior îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, NANTU COSTEL 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 175 din 25.04.2014 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 30 

mai 2014, ora 1200, cu următoarea ordine de zi: 

 1. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, a numărului de posturi 

şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea 

şi din cadrul instituţiilor subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

  2. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării I a bugetului local, pe anul 

2014. 

 3. Proiect de hotarare privind stabilirea unei taxe speciale pentru Serviciul de 

salubrizare, din cadrul proiectului „Sistem integrat de management al deseurilor 

solide in judetul Vaslui”. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, 

pentru luna martie 2014. 

5. Interpelari si raspunsuri. 
 

Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 

 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
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In unanimitate (11 voturi „pentru” din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local, lipseste 

domnul consilier, Tulbure Constantin, iar un mandat de consilier local este vacant), ordinea de zi a 

fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

organigramei, a numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al 

primarului comunei Rebricea şi din cadrul instituţiilor subordonate Consiliului local 

Rebricea, judeţul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a 

numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului 

comunei Rebricea şi din cadrul instituţiilor subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul 

Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a 

numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului 

comunei Rebricea şi din cadrul instituţiilor subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul 

Vaslui. 

 

 DISCUTII: 

 Domnul consilier, Nicu Doru intreaba cand speram sa ocupam toata organigrama, ca sunt 

multe posturi vacante. 

 Domnul primar explica faptul ca este prevedere bugetara, insa trebuie sa fim alimentati. 

Trebuie sa ocupam neaparat un post de sofer si unul de muncitor necalificat, pentru ca domnul 

Mihaila are dificultati la salariu. De asemenea, spune ca vrea sa-l angajeze ca electrician pe domnul 

Elisei, dar sunt incompatibile functiile de consilier cu cea de angajat al primariei. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca trebuie luat un om competent. 

 Domnul primar spune ca trebuie rezolvat si postul de contabil, fiindca doamna contabila 

poate pleca oricand. Am putea ocupa postul prin transfer, cum fac si alte primarii. 

 Domnul consilier, Nicu Doru intreaba daca nu-i poate lua locul cineva doamnei contabil din 

cadrul aparatului de specialitate. 

 Domnul Asandei Sorinel intreaba de ce este asa de aglomerat la doamna Burghelea, la 

registrul agricol si de ce elibereaza asa de greu o adeverinta. 

 Domnul primar explica faptul ca suntem asa de aglomerati, fiindca doamna Burghelea, pana 

acum 2 ani facea registrul agricol pe teren, nu din birou. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea organigramei, a numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de 

specialitate al primarului comunei Rebricea şi din cadrul instituţiilor subordonate Consiliului 

local Rebricea, judeţul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (11 voturi „pentru” din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local, 

lipseste domnul consilier, Tulbure Constantin, iar un mandat de consilier local este vacant), 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
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 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea rectificării I a bugetului local, pe anul 2014. 

  - Dau cuvântul doamnei referent (contabil), Farama Maria, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării I a bugetului 

local, pe anul 2014. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării I a 

bugetului local, pe anul 2014. 
 

 DISCUTII: 

 Domnul Morariu intreaba daca proiectul cuprinde doar betonarea terenului si ingradirea lui. 

Mai specifica faptul ca ar trebui sa se faca o poarta de baschet lateral si un teren de oina si daca tot 

facem, sa facem o treaba buna. 

 Domnul primar spune ca sunt panouri care se cumpara pentru baschet. Noi ne apucam de 

treaba si cumparam cheresteaua, iar pentru masina de balast este prevazuta in buget suma de 12 

milioane vechi. De asemnenea, trebuie sa asiguram si resursele umane. 

 Doamna consilier Marian mentioneaza ca sunt specialisti la Legea 416/2001 pentru a 

asigura forta de munca, iar domnul Nantu mentioneaza, de asemenea, ca trebuie specialisti pentru 

asa ceva. 

 Domnul primar spune ca nu avem bani pentru a da la firme sa angajam specialisti, indiferent 

de cui i se va da. 

 Domnul Scantee spune ca la trasat poate ajuta si el, fara a angaja alti specialisti. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea rectificării I a bugetului local, pe anul 2014. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (11 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local, lipseste domnul 

consilier, Tulbure Constantin, iar un mandat de consilier local este vacant), proiectul de hotărâre a 

fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

stabilirea unei taxe speciale pentru Serviciul de salubrizare, din cadrul proiectului „Sistem 

integrat de management al deseurilor solide in judetul Vaslui”. 

 - Dau cuvântul doamnei referent, Diaconu Maricica, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea unei taxe speciale pentru 

Serviciul de salubrizare, din cadrul proiectului „Sistem integrat de management al deseurilor 

solide in judetul Vaslui”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 
pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea 

unei taxe speciale pentru Serviciul de salubrizare, din cadrul proiectului „Sistem integrat de 

management al deseurilor solide in judetul Vaslui”. 
 

 DISCUTII: 



 4 

 Domnul consilier, Asandei Sorinel intreaba cum se poate monitoriza numarul de persoane 

pentru a se plati aceasta taxa. 

 Domnul consilier specifica faptul ca toate personele din comuna intra la plata acestei taxe, 

indiferent de categoria acestora (beneficiari de ajutor social, batrani, copii). 

 Domnul Nicu Doru intreaba daca persoanele juridice platesc la fel? 

 Domnul primar spune ca inca nu s-a stabilit aceasta problema. 

 Domnul viceprimar spune ca la Petrica Rotundu sunt 10 persoane in casa si da aproape 300 

lei/an. 

 Domnu primar explica faptul ca se plateste la nivel la comuna, in functie de numarul de 

persoane din cadrul UAT-ului si ca doar persoanele plecate in strainatate, nu platesc. Mai spune ca 

s-a discutat la nivel de sedinta la Vaslui aceasta problema si ca se incearca scaderea taxei, pe 

motivul ca suntem un judet sarac, insa nu s-a reusit. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

stabilirea unei taxe speciale pentru Serviciul de salubrizare, din cadrul proiectului „Sistem 

integrat de management al deseurilor solide in judetul Vaslui”. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (11 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local, lipseste domnul 

consilier, Tulbure Constantin, iar un mandat de consilier local este vacant), proiectul de hotărâre a 

fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna martie 2014. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii navetei 

cadrelor didactice, pentru luna martie 2014. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna martie 2014. 

 

 DISCUTII: 

  La acest proiect de hotarare, nu am alte comentarii de facut, decat ca vor incepe discutiile 

atunci cand se va epuiza fondul pentru naveta. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna aprilie 2014. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (11 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local, lipseste domnul 

consilier, Tulbure Constantin, iar un mandat de consilier local este vacant), proiectul de hotărâre a 

fost adoptat. 
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 Dau cuvântul Domnului Primar, pentru a face unele precizari: 

1. vreau sa va aduc la cunostinta ca s-a infiintat Centrul de permanenta la Rebricea. Am 

invitat-o pe doamna doctor, dar avea o problema si nu a putut veni. Sunt medici care fac 

permanenta, cu obligativitatea acordarii primului ajutor, inclusiv sambata si duminica. 

2. va comunic o informare si despre baza sportiva. Echipa de fotbal are sanse sa intre in play-

off si va invit pentru sustinere, care consta in achizitionarea unei masini de tuns gazonul si a 

unei motocositori. 

3. invitam baietii de la securitate, prezenti aici, pentru a-si prezenta oferta pentru paza in 

comuna, care din cate am inteles consta in 6000 ron/luna. 

 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (11 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local, lipseste domnul 

consilier, Tulbure Constantin, iar un mandat de consilier local este vacant), se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerica convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 30 mai 2014, ora 1200, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

 1. Proiect de hotarare privind aprobarea „Planului pentru asigurarea cu 

resurse umane, materiale si financiare pentru gestionarea situatiilor de urgenta” – 

comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2014. 

 2. Proiect de hotarare privind aprobarea numărului de asistenţi personali, din 

comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, 

pentru luna aprilie 2014. 

  4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local 

al comunei Rebricea, pentru anul financiar 2013. 

 5. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru 

perioada iunie - august 2014. 

6. Interpelari si raspunsuri. 
 

  Va multumim! 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                   SECRETAR,  

                 

               Consilier, Nantu Costel                                                     Sârcu Geanina – Elena  


